
 

 

Bestyrelsesmøde Åbne Døre  
Mandag 13-15  
4. september 2023 
 
På grund af travlhed omkring “Mølleudstilling 2023” er det første  møde for den nye bestyrelse.  
 
Bestyrelsen består nu af :  
Randi Jeppesen 
Gitte Veje 
Birgitte Carlsen 
Hans Jørgen Henriksen 
Formand; Marianne Palner 
 
1. Bestyrelsen har valgt følgende hovedopgaver vil i kommende periode være;  

1. Varetage opgaven med at gennemføre åbne døre eventen 14-15 september 2024 
2. Forsøge at udvide gratis udstillingsmuligheder for vores medlemmer. Vi vil lægge ud med at 

afprøve en betalt annonce i lokal aviserne Det Grønne Område og Virum/Sorgenfri avisen. 
Samtidig forsøge at anvende annoncen i andre regier- gode ideer og input modtages meget 
gerne.  

3. Hans-Jørgen vil tage kontakt til DTU og se om der er muligheder der kan komme os alle til 
gode 

4. Her er pt 2 nye kunstnere der ønsker optagelse i ÅD og de vil få besøg af 2 af os. Det er en 
keramiker og en grafiker. 

 
 
2. Afholdelse af Åbne Døre 2024 bliver 14- 15. September. 
Vi må gøre os nogle erfaringer med sensommer/ efterårs- tidspunkt og så tage stilling til fremtidig periode. 
På generalforsamlingen blev der givet udtryk for stor glæde ved FÆLLESUDSTILLING hos Lyngby 
kunstforening i Portnerboligen. De vil  blive kontaktet vedrørende lån af Portnerboligen , Gitte skriver 
oplæg. 
 
3. Liv i Lyngby 2024, (afholdtes ikke i 23 på grund af byggerod i centrum) kunne eventuelt være et 
fællesarrangement hvor vi, som forening, kunne promovere os, og lave noget sjovt sammen. Måske ved 
lodtrækning af donerede værker, ved salg af kunstdekorerede fuglehuse, samarbejde med en helt anden slags 
forening måske beskyttet værksted eller andet, vi modtager meget gerne ideer og meninger - hvad synes 
flertallet, at det kunne være spændende og hyggeligt at byde ind med ? Er der nogen der vil være med ?  
 
4. Fremadrettet vil det være Hans Jørgen der indkalder til cafémøderne, 1. Mandag i måneden kl. 15.00.  
Nogle af cafemøderne vil lægge op til at vi drikker en kop kaffe og afslører vores aktuelle kunstneriske 
temperatur m.m. Andre café-møder vil have et emne og en plan. 
 
5. På bestyrelsesmødet fortalte vi, om årets mølleudstilling- det er en rigtig dejlig tradition. I år deltog 10 
kunstnere - vi fik meget ros, og fik samlet et godt salg. Det er jo Tina Strømann, der år efter år er primus 
motor for møllen- TAK TINA !  
Vi snakkede om, at det ville være dejligt hvis vi i ˋ24 afprøvede, om møllen kunne afholdes i juni? Blandt 
andet ville det F.eks betyde, at andre medlemmer bedre kunne deltage -. … det ligger pt hos Tina 
 
Åbne Døre adresse til hjemmesiden kun for medlemmer er - 
Ltkunst.dk/kunformedlemmer 
Her vil du finde referater fra bestyrelsesmøderne og generalforsamlinger 
Regnskab osv. 
 
Venligst Marianne/Gitte  


